
Välkommen �ll årsmöte 

den 11/3–2024

Kl. 18:30



FÖREDRAGNINGSLISTA
vid årsmöte för

Idrottsföreningen Kamraterna, Strömstad
2024-03-11

 1.  Årsmötets öppnande. 
Ali öppnar mötet och hälsar välkomna

 2.  Fråga om mötets utlysts i behörig ordning.
Ja

 3.  Fastställande av dagordning.
Dagordningen fastställs av årsmötet

 4.  Val av ordförande för mötet.
Reimer föreslås
Årsmötet väljer Reimer Johansson

Reimer inleder med a� utlysa en tyst minut för två stora IFK profiler som gå� bort sedan förra 
årsmötet 

Christer Almén
Bosse Karlsson

 5.  Val av sekreterare för mötet.
Erik Lek föreslås
Årsmötet väljer Erik Lek

 6.  Val av två justeringsmän att jämte mötesordföranden justera årsmötesprotokollet.
Thomas Nicklasson och Conny Hansson föreslås
Årsmötet väljer Thomas Nicklasson och Conny Hansson

 7.  Val av två rösträknare.
Darius och Jessica föreslås
Årsmötet väljer Darius Magdisauskas och Jessica Wellington

 8.  Föredragning av verksamhetsberättelsen för år 2023.  
     - styrelsens berättelse
Ali föredrar verksamhetsberättelsen och visar en Powerpoint

     - lagens berättelser

Årsmötet godkänner berättelserna
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 9.  Föredragning av förvaltningsberättelsen för år 2023. 
Resultat och Balansrapporten gås igenom
- Sponsringen hade gå� ner, men flera andra intäkter har gå� upp (stugor, kiosk, entréavgi�er)
- Övriga kostnader har ökat men där kommer vi försöka se om vi kan sortera ut dem
- Vi gick med vinst 178000 applåderade vi

Årsmötet godkänner BR och RR

10. Föredragning av revisorernas berättelse. 
Reimer går igenom revisionsberä�elsen
- De hade inget a� anmärka på och a� det stämde och föreslår a� årsmötet ska ge ansvarsfrihet �ll 
styrelsen

11. Fastställande av balansräkning per 2023-12-31.
Mötet fastställer balansräkningen

12. Beslut med anledning av föreningens underskott/överskott enligt fastställd balansräkning.
Årsmötet beslutar överskottet enligt fastställd balansräkning

13. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Årsmötet beslutar om ansvarsfrihet för styrelsen

14. Val av två styrelseledamöter för en tid av två år. 
Valberedningen föreslår Ola Solvang
Årsmötet väljer Ola

Ewa sitter kvar för sitt andra år (valdes in 2023)

Årsmötet återväljer Thomas och Linda för ytterligare 2 år

15. Val av ordförande av ett år

Valberedningen föreslår sittande
Mötet väljer Ali Moosavi Far

16. Val av två styrelsesuppleanter för en tid av ett år. 
Tyvärr har valberedningen inte lyckats hitta något förslag
Vi frågar årsmötet om någon på plats skulle kunna tänka sig

Morten Parsager föreslås in som suppleant
Årsmötet väljer Morten som suppleant

Styrelsen för 2024 ser ut på följande sätt:
- Ali Moosavi Far (ordförande 1 år)
- Linda Bording (2 år kvar)
- Thomas Niklasson (2 år kvar)
- Ewa Svensson (1 år kvar)
- Ola Solvang (2 år kvar)
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- Morten Parsager (Suppleant)

17. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för tiden t o m nästkommande årsmöte.
Valberedningen föreslår Reimer Johansson och Christer Adolfsson
Årsmötet beslutar Reimer och Christer

18. Val av ordförande och två ledamöter att utgöra valberedning t o m nästkommande 
      årsmöte.
Årsmötet föreslår Conny Hansson och Erik Lek och beslutar det

19. Fastställande av arbetsplan för innevarande år, 2024.
Ali drar igenom verksamhetsplanen för 2024
Mötet fastställer verksamhetsplanen

21. Fastställande av budget för 2024.
Årsmötet fastställer styrelsens förslag på budget 2024

22. Fastställande av medlemsavgifter för år 2025.
Vi lägger till att Oldboys betalar 650kr i träningsavgift och årsmötet fastställer styrelsens förslag

23. Behandling av i föreskriven tid till årsmötet inkommen motion.
Ingen motion är inkommen

24. Behandling av motion som väckts av föreningens styrelse.
Ingen motion har väckts

25. Eventuella avtackningar.
Erik Båtta tackas av för sitt arbete i styrelsen
Fadil Al-Kasid tackas av för sitt arbete i styrelsen
Bert-Ola Mattsson tackas av för sitt arbete i valberedningen
Conny Hansson tackas av för sitt arbete i valberedningen
Christer Adolfsson tackas av för sitt arbete som revisor
 Reimer Johansson tackas av för sitt arbete som revisor
Ali tackas av för sitt ordförandeskap
Linda Bording tackas av för sitt arbete i styrelsen
Ewa Svensson tackas av för si� arbete i styrelsen
Morten Parsager tackas av för si� arbete i styrelsen
Thomas Nicklasson tackas av för si� arbete i styrelsen
Marie tackas för sitt arbete som kanslist
Stefan "Gordon" Hansson tackas av som målvaktstränare
Erik Lek tackas för sitt arbete som föreningsutvecklare

Klockan går till:
Reimer och Christer har under lång tid suttit som revisorer och kontrollerat att föreningen sköts 
på ett bra sätt
Linda Bording har jobbat väldigt bra med event och kioskgruppen samt bidrog stort till ökat 
engagemang i föreningen
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26. Årsmötets avslutning.
Reimer avslutar årsmötet 2024
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Verksamhetsberättelse från Styrelsen i IFK Strömstad. 
 
Antal barn och ungdomslag i serier: 17 st lag
Damlag: Div.4 Bohuslänserien
Herrlag: Div4 Bohuslän
Herrlag: Div7 Bohuslän norra

Vårt damlag genomförde ännu en säsong trots vissa utmaningar bitvis med antalet spelare. Men 
med hjälp av duktiga tjejer från våra ungdomsled fick vi till slut med oss 4 segrar under 
säsongen där bland annat en 3-0 seger under IFK-dagen sticker ut. Laget tränades av Daniel 
Baronowsky, Jessica Wellington Hallström och Ulrik Westerlund.

Herrarnas sejour i div.4 blev tyvärr endast ettårig denna gång, men både laget och styrelsen har 
dragit lärdom av säsongen och har arbetat fram olika förslag för nästkommande säsong. Laget 
tränades av Aresh Rahmeti, Daniel Lomgård Lans och Thomas Johansson. Under säsongen 
ställde vi också upp med ett lag i division 7. Laget tränades av Xabin Aranbarri, Paul Bianji, 
Taher Rasouli och Darius Magdisauskas, och när det väl var dags att sätta ihop serierna för 2024 
så visade det sig att laget tagit klivet upp i div.6!

Barn- och ungdomssektionen stod för ännu en fantastisk säsong där vi numera har verksamhet 
för alla åldrar från 5 år och uppåt. På flicksidan har vi börjat att få rena åldersgrupper underifrån 
och på pojksidan anmäler vi i flera åldersgrupper flera lag till seriespelet då vi är såpass många 
aktiva. Vi jobbar vidare för att få fler ungdomar att fortsätta spela när vi övergår till 11v11 spel, 
där vi under 2023 endast hade 1 anmält ungdomslag.
 
Styrelsen presenterade 5 detaljerade mål för 2023 för medlemmarna under årsmötet 2023 och 
jobbade effektivt för att nå dessa mål. Dessa mål sattes baserad på behovet i föreningen: 
 
Mål för 2023: 

Engagera fler i föreningen genom att motivera medlemmar att tycka att det är 
roligt att bidra i föreningen 

1.

Öka antalet stödmedlemmar ●
Öka antalet engagerade föräldrar (alla lag ska ha minst 2 lagföräldrar) ●
Engagera ”gamla IFKare” ●

Förbättra organisationen i föreningen  2.
Fungerande arbetsgrupper med tydliga ansvarsområden ●
Få på plats dokument, rutiner och struktur ●

Öka antalet kvinnliga medlemmar (aktiva och ledare) 3.
Digitalisering: Digitalisera presentationen av föreningen (exempelvis: hur göra 
de digitala medlen lättillgängliga, såväl som att använda sociala medier på ett 
attraktivt sätt)

4.

Anläggning 5.
Avtal med kommunen på plats ●
5 och 10 års plan Strömsvallen ●
Förbättrad skötsel av anläggningen genom kontinuerliga möten med 
kommunen 

●
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Måluppföljning:
1.

Medlemsantalet år 2023 ökade jämfört med åren innan enligt statistiken på Sportadmin över 
registrerade medlemmar. 

Våra äldre medlemmar har fortsatt att putsa till IFK-stugorna vilka inför sommaren stod färdiga 
för att använda. Flera olika lag använde stugorna under sommaren.

Vi har under säsongen haft aktiva lagföräldrar i de flesta av lagen. 

2.
Under 2023 hade vi en ny laguppställning i vår kioskgrupp och de tog över stafett-pinnen med 
den äran. Vi är mycket glada att se hur väl vår kioskverksamhet har fungerat de senaste åren. I 
en ideell verksamhet kommer det alltid vara saker att förbättra, men hur våra medlemmar och 
deras föräldrar har tagit sig an kiosken är ett väldigt fint exempel på gott föreningsarbete! Under 
IFK-dagen såg vi också till att öppna upp den lilla kiosken som fick verka som ett 
informationscenter samt avlastning till den stora kiosken.

Övriga arbetsgrupper har arbetat vidare i deras respektive område. Här kan vi lyfta fram 
anläggningsgruppen med Peter Tingelholm i spetsen som gjorde ett gott arbete för att få allt på 
plats inför säsongen under våren. Sponsorsgruppen har under hösten försökt få en liten nystart 
och har fått in ett par till namn som förhoppningsvis ger frukt nu när nya och gamla avtal ska 
signeras. Evenemang/föräldragruppen har haft ett par väldigt bra år bakom sig vilket genererat 
flera roliga evenemang. IFK-dagen blev en stor succé, både vad gäller engagemanget av 
organisatörer, men också resultatet som blev en fantastisk dag på Strömsvallen! Avslutningsvis 
ska vi inte glömma våran sportgrupp som tidigt under året påbörjade arbetet med att ta fram en 
spelarutbildningsplan för föreningen. Det visade sig vara lite svårt att fullborda arbetet under 
säsongen när träningar och matcher tog överhanden, men i november kom gruppen upp med 
några dokument som kommer peka ut riktningen här inför nästa säsong.

Vad gäller dokumentation och rutiner så fortsätter vi att producera en hel del, men i en 
föränderlig verksamhet är det inte alltid vi lyckas ha allt på plats, tillgängligt för den som 
behöver informationen. Detta är någonting vi jobbat med över tid och kommer behöva fortsätta 
med framöver också.
3. 
Enligt statistiken från Sportadmin ökade våra kvinnliga medlemmar med 4 stycken mellan 2022 
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och 2023 och vi var under året 219 kvinnliga medlemmar. 

Vi har enligt tidigare beslut bland flicklags-ledarna också påbörjat arbetet med att underifrån 
starta rena ålderskulle för våra flicklag. Under 2023 hade vi rena ålderskullar i F18 och F17 
(samt F12 som ju är lite äldre). Tanken är att varje ålderskull ska ha ett eget lag men att ifall 
någon ålderskull är för liten för att genomföra bra träningar och matcher så kan ålderskullar 
inom samma spelform hjälpas åt (men att årskullarnas struktur ändå upprätthålls).

4.
Våra ansträngningar inom digitalisering har givit väldigt fint resultat. Vi har under året kunnat 
presentera stor del av vår verksamhet genom videos och information på digitala plattformar och 
då framförallt våra sociala medier. 2 fina exempel på videomaterial är:

Hemsidan fick ett nytt utseende under sommaren men där finns det väl kvar en del att önska för 
att den dels ska se snygg ut både på dator och mobil, men framförallt för att enkelt hitta dem 
man söker. Hemsidan innehåller numera dock väldigt mycket information om vår verksamhet 
som finns tillgängligt för den som letar. Det har också visat sig i sidvisningar som under året steg 
till en ny toppnotering.

5.
Våra representanter fortsätter jobba tillsammans med kommunen för att få till så bra 
förutsättningar på vallen som möjligt.

Under året fick vi ett bakslag när Strömstadsbyggen beslutade att ta ner ljusen på B-plan utan att 
ha en planering för när och hur ljusen skulle ersättas. Detta gjordes helt utan någon förvarning 
till föreningen. Kommunen har kontaktats i ärendet både genom brev till Strömstadsbyggen och 
påtryckningar att frågan ska diskuteras i kommunfullmäktige. Vi väntar på vidare besked från 
Strömstadsbyggen, men i nuläget finns inga klara besked om när vi kan förvänta oss något ljus 
igen.

Annars har vi flera medlemmar som har ett gott samarbete med Arena-ansvarige Kevin som de 
senaste 2 åren givit oss bättre planer att spela på vilket är väldigt kul.

Styrelsen 
År 2023 har styrelsen bestått av följande personer: 
 
Ewa Svensson Ledamot 
Erika Båtta Ledamot
Linda Bording  Ledamot
Fadil Al-Kasid Ledamot/Kassör
Morten Parsager Ledamot 
Ali Moosavifar Ordförande 
Thomas Niklasson Vice ordförande 

Styrelsen har under året haft 10 möten. 

IFKs föräldrainformation: https://www.ifkstromstad.se/sida/?ID=397980-
Vår nyårshälsning: https://www.ifkstromstad.se/galleri/?ID=60842-
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Lotterier/Försäljning 
Strömstads marknad går väl kanske en osäker framtid till mötes med sjunkande antal av knallar 
som får det hela att gå runt. Men vår insats för att få det hela att gå runt ska inte förringas. F17 
var det som tog över stafettpinnen detta år och tjänade in extra pengar till deras lagkassa.

Ett annat lag som ska lyftas fram är F12 som de senaste åren har i flera omgångar gjort olika 
försäljningskampanjer. Detta har inbringat tusentals kronor till deras lagkassa som de kommer 
kunna använda för läger och cuper här framöver.

Vi fortsatte och vidareutvecklade under året de utökade öppettiderna i kiosken vilket ökade på 
kioskintäkterna till över 185 000 kr jämfört med 153 000 kr 2022 och 77 000 kr 2021.

Annars så fortsätter idrottsrabatten, som vi inkluderar i vår medlemsinbetalning, att vara ett bra 
tillskott till föreningens ekonomi.

Hemsidan och sociala medier 
IFK Strömstads hemsida har haft 55,795 sidvisningar, samma siffra för 2020 var 40,389.

För att promota hemsidan och Facebook sida för IFK Strömstad har det under 2019 skapats ett 
Instagramkonto. Instagramkontot har ca 700 följare (200 följare 2019 och 300 följare år 2020) 
och Facebook ca 1000 följare (700 följare 2020). 
 
Organisation 
IFK har bemannat ett eget kansli med egen personal. Detta har varit Marie Hansson och 
styrelsen vill rikta ett stort tack för hennes insatser som är ovärderliga för föreningen. Under 
2023 fortsatte styrelsen satsningen på anställningen av Erik Lek som projektledare som jobbade 
med föreningsutveckling. Detta har bidragit till fler aktiviteter med bättre kvalitet och struktur för 
barn och ungdomslag. Erik skapade flera användbara dokument och rutiner under året som kan 
återanvändas av arbetsgrupper kommande år. 

Det skapades 4 arbetsgrupper 2019 enligt nedan: 
Sponsorgruppen 
Sportsutvecklingsgruppen 
Anläggningsgruppen 
Föräldrar/event gruppen 
 
Dessa grupper jobbade efter bästa förmåga för att nå målen som hade satts för 2023. 
 
Utbildningar 
Återigen fick vi några nya ledare med D-licens in i föreningen vilket vi är mycket glada för. 
Som förening strävar vi efter att samtliga våra ledare ska gå förbundets inledande kurser.

Under året var det också en av våra ledare som uppnådde UEFA-B licensen vilket nu gör att vi 
har två aktiva ledare med den licensen.

Utöver SvFFs utbildningar så genomförde vi grundutbildningar i ledarskap såväl som domare 
för många av föreningens ungdomar. Denna utbildning använde sig sedan ungdomarna av för 
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att dels vara domare i alla våra barn-matcher men även arrangera fotbollsskolan, beach-soccer 
och assistera vid olika lags träningar.

Avslutningsvis fick några av oss möjligheten att också gå utbildningar via SISU, som har 
återkommande utbildningar i ledarskap, skadebekämpning, idrottsmiljön, och annat.

Föreningsaktiviteter under 2023

 

Verksamhetsberättelser från respektive lag finns att läsa på vardera lags egna lagsidor på 
hemsidan: 
https://www.ifkstromstad.se/sida/?ID=442937

Fotbollfritids för flickor: Succén med fotbollsfritids fortsatte under vårsäsongen 1.
Daftö-lägret för 7v7: För andra gången genomförde vi ett helgläger för alla våra 7v7-spelare. Ett 
bejublat evenemang med fotboll, lek, tävlingar och övernattning. Detta år hade vi fler föräldrar 
närvarande vilket gav bättre förutsättningar för ett lyckat evenemang, men också lite tid för ledarna att 
få lite ledig tid tillsammans.

2.

Fotografering: Alla lag tog lagbilder och porträttbilder. Lagbilderna har ramats in och hänger i 
klubblokalen.

3.

Fotbollsskolan: 100 deltagare. Barn mellan 7-12år. Ca 20 unga ledare plus flera seniora spelare som 
ledare för fotbollsskolan. 

4.

IFK-dagen: De flesta IFK-lagen hade hemmamatcher denna dag, övriga spelade internmatcher eller 
stöttade upp som aktivitetsledare. En fantastisk dag som dokumenterades till en film. De yngsta fick 
också chansen att prova på att spela match 3v3 med sarg. Den kanske största höjdpunkten denna 
gång blev “Landskampen” där P15 bjöd in lag från Norge och Sverige och spelade poolspel och fick 
marschera in till nationalsångerna på A-plan mitt i evenemanget.

5.

Avslutning för barn och ungdomssektionen: Denna gång hade vi avslutningsfika för lagen inne i B-
hallen, innan det blev prisutdelning i A-hallen. De som ville fick sedan stanna kvar för lite 
spontanfotboll ute på konstgräset. En fin avslutning på en väldigt bra IFK-säsong!

6.

IFKs årliga träff: 50 seniora spelare, ledare och stödmedlemmar sammanfattade året i ett möte och 
planerade aktiviteter inom laget för 2024 på Spa hotellet (ny guldsponsor). Därefter var det middag 
och mingel på spaavdelning. 

7.
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Verksamhetsplan för kommande säsong 

Målsättning för 2024: 

 

Slutord

Vik�gt a� vi alla drar åt samma håll i föreningen och a� vi följer de riktlinjer och policys som finns i 
föreningen för a� skapa en vi-känsla och en IFK-anda. På fotbollsplanen är vi alla lika vik�ga för 
varandra och där sker det mänskliga mötet.

Det är också vik�gt a� föreningsutvecklingen sker i balans med ekonomin. A� vi håller vår budget 
skapar trygghet inför fram�den.

Vi i styrelsen tackar för denna gång och hoppas på en lyckad fortsä�ning, och a� vi �llsammans kan 
utveckla IFK Strömstad.

IFK Strömstads styrelse genom

--------------------------------------

Ali Moosavifar Thomas Niklasson

Ordförande Vice ordförande

Förbättra organisationen i föreningen1.
Tydliggör våra föreningsdokument (så som vision, riktlinjer, policies mm.)a.
Få mer kontroll över medlemsregistretb.
Öka transparensen med lagkassornac.
Få rätt personer tillgång till rätt dokumentd.
Formalisera arbetsgruppsarbetete.

Öka antalet kvinnliga medlemmar2.
Fler kvinnliga medlemmar i ledarteamena.
Fler flickor i lagenb.
Fortsätt starta upp rena åldersgrupperc.

Fortsätt digitaliseringsprocessen3.
Vi vill att föreningspresentationen ska vara tillgänglig digitalta.

Utveckla vårt kunskaps K4.
Erbjud fler relevanta ledarutbildningara.
Arrangera fler kunskapsbaserade spelaraktiviteter, exempelvisb.

Träningar/matcher i relation till spelarutbildningi.
Domarutbildningarii.
Unga ledareiii.
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--------------------------------------              --------------------------------------

Ewa Svensson Linda Bording

Ledamot Ledamot

-------------------------------------- --------------------------------------

                           Morten Parsager

Ledamot                             Ledamot

Justerare

Justerare
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